



SELECTION GUIDE

- The stylish wood bag is ideal for storing and transporting your wood
- For an evening of cooking on an 85 cooking unit, you will need approx. 1 1/2 bag of 72 litres and for the 100 cooking unit approx. 2 bags

AUSWAHLHILFE

- Die stilvolle Holztasche ist ideal zum Aufbewahren und Transportieren Ihres Holzes
- Für einen Kochabend auf einem 85er Kocheinheit benötigen Sie ca. 1 1/2 Beutel mit 72 Litern und für den 100er Kocheinheit ca. 2 Beutel

OFYR WOOD BAG



OFYR
WOOD BAG



SKU
OA-WB

EAN CODE
3291138796898

EN

The OFYR wood bag has a 72-litre capacity (approximately). Two fully filled bags are generally sufficient for one night of cooking (4-5 hours), if using oven-dried pieces of beech wood of about 30 cm long.

SPECIFICATIONS

MATERIAL	JUTE
STORAGE CAPACITY	72 L
DIMENSIONS	64X41X31 CM
TOTAL WEIGHT	670 G

DE

Die OFYR Wood Bag besteht aus natürlicher Jute und ist im Inneren mit Kunststoff ausgekleidet. Diese robuste Tragetasche ist ein praktisches Zubehörteil für die Lagerung und den Transport von Holzsplittern.

SPEZIFIKATIONEN

MATERIAL	JUTE
VOLUMEN	72 L
ABMESSUNGEN	64X41X31 CM
GESAMTGEWICHT	670 G

